
 
 
 

ASX ANNOUNCEMENT 
TTG announces framework agreement  

with a leading online payment solution company in China   
 

Sydney 24 March 2014 (ASX : TUP) 

TTG Fintech Limited (“TTG”) today announced that its wholly owned subsidiary has 
signed a framework agreement with a leading PRC third party online payment 
solution company.  According to this agreement, TTG will apply its digital verification 
to help provide a safe and efficient environment for the online users to enjoy 
discounts in offline transactions.  
 
This agreement is valid for 5 years and renewable upon mutual agreement.  
 
This cooperation is in line with the fast growing trend of online to offline transactions. 
It will help the growth of our business and achieve a win win situation of all parties 
involved. 
 
About TTG  

TTG has developed a technology called Electronic Financial Authentication (digital 
verification). This technology provides the connecting link to ensure the safe and 
efficient online to offline transactions. TTG will apply this digital verification to help its 
operating partners in clearing and settlement of these transactions. 

 

-ends- 

For further information visit www.ttg.hk or contact Mr Tony Groth, Joint Company 
Secretary, TTG Fintech Limited +61292479555  

  

     TTG Fintech Limited 
ARBN 158 702 400 

Australian Representative Office 
Level 26, 56 Pitt Street, Sydney NSW 2000.  GPO Box 4569, Sydney NSW 2001 

Tel: +612 9247 9555 Fax: +612 9247 9977 

http://www.ttg.hk/


 

 

 

 

澳大利亚交易所公告 

TTG 与中国一领先在线支付服务公司签署合作框架协议  

 

悉尼 2014 年 3 月 24 日 (交易代码 : TUP) 

 

TTG 与国内领先的独立第三方支付公司达成战略合作，本合作基于 TTG 凭证系统，实

现线上、线下 O2O 交易闭环，建立安全完善高效的受理环境，让其数亿线上用户享受

线下商家优惠折扣，促进交易在线下完成。合作有效期为五年，如无异议，自动延期

五年，延期次数不限。本次合作是更好地符合中国高速增长的电子商务交易延伸到线

下商店交易的趋势，将带动 TTG 核心业务的增长，为合作多方带来长期高增长的收益，

达到多赢的局面！ 
 

关于 TTG 

 

TTG 公司研发了电子金融凭证，此技术为在线至线下交易提供安全而高效的关连.TTG

公司将利用此技术去协助各合作伙伴在这些交易的清结算。 

 

其它数据: 请浏览 www.ttg.hk 或与公司的澳大利亚秘书 Tony Groth 先生联系，电话: 

+6192479555 
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